
 

Schriftelijke vragen 

 

(inwinnen van informatie) 

Artikel 35 Reglement van Orde 

 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een 
toelichting worden voorzien. Bij de vragen wordt aangegeven of schriftelijke of 
mondelinge beantwoording wordt verlangd. Vragen die niet voldoen aan het hiervoor 
gestelde worden per omgaande aan de indiener teruggestuurd. 

2. De vragen worden bij de griffier ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo 
spoedig mogelijk ter kennis van de overige leden van de raad en het college worden 
gebracht. 

3. Schriftelijke beantwoording vindt zo spoedig mogelijk plaats, in ieder geval binnen dertig 
dagen, nadat de vragen zijn binnengekomen. Mondelinge beantwoording vindt plaats in 
de eerstvolgende raadsvergadering. Indien beantwoording niet binnen deze termijnen 
kan plaatsvinden, stelt het verantwoordelijke lid van het college de vragensteller hiervan 
gemotiveerd in kennis, waarbij de termijn aangegeven wordt waarbinnen beantwoording 
zal plaatsvinden. Dit bericht wordt behandeld als een antwoord. 

4. De antwoorden van het college of de burgemeester worden door tussenkomst van de 
griffier aan de leden van de raad toegezonden. 

5. De vragensteller kan, bij schriftelijke beantwoording in de eerstvolgende 
raadsvergadering en bij mondelinge beantwoording in dezelfde raadsvergadering, na de 
behandeling van de op de agenda voorkomende onderwerpen nadere inlichtingen vragen 
omtrent het door de burgemeester of door het college gegeven antwoord, tenzij de raad 
anders beslist. 

 

Vergadering: n.v.t. 

Onderwerp: New Energy Tour finish in Alblasserdam 

Datum indiening: 17-02-2017 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad. 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen te beantwoorden. 

• Kan het college aangeven waarom gemeente Rotterdam dit evenement heeft afgewezen? 

• Kan het college beamen dat het niet logisch is dat een stad als Rotterdam afhaakt en dat 

onze gemeente meent deze plaatst te moeten innemen? 

• Waarom meent het college dat specifiek Alblasserdam dé geschikte plaats is voor de finish 

van zo’n grootschalig en commercieel topsport evenement. 

• Heeft de gemeente zich ook afgevraagd dat een aanzienlijk deel van de Alblasserdamse 

inwoners moeite heeft met dit soort activiteiten en de dag van de fiets op die manier geen 

dag van ons allemaal wordt? 

• Welke maatregelen neemt het college m.b.t. de bereikbaarheid van ons dorp tijdens dit 

evenement, gezien de toch al beperkte ontsluitingen van onze gemeente? 

• Welke specifieke kosten worden doorberekend aan de tourorganisatie, hoeveel bedragen 

deze kosten en is dat al geaccepteerd door de tourorganisatie? 

• Welke kosten van de ambtelijke uren rond de organisatie van dit evenement zijn hiermee 

gemoeid? Worden deze ook doorbelast en voor welk deel? 



 

• Uit de RIB maken we op dat Alblasserdam €16.000,- bijdraagt in de kosten, welk bedrag 

hiervan is  bedoeld voor het commerciële deel en welk bedrag voor het niet-commerciële 

deel? 

• Uit de media is ons gebleken dat Rotterdam (600.000 inwoners) de grens voor haar bijdrage 

aan dergelijke evenementen stelt op €5000,-. De Alblasserdamse bijdrage (20.000 inwoners)  

komt neer op meer dan €16.000,-. Kan het college dit grote verschil verklaren? 

Gevraagd wordt de vragen schriftelijk te beantwoorden. 

Toelichting: 

De SGP fractie heeft principiële bezwaren bij een topsport evenement als New Energy Tour, waarvan 
de finish in Alblasserdam gepland staat. Deze bezwaren zijn vooral gericht op de commercieel 
gedreven profsport waartoe dit evenement en haar organisatie behoort. De renners van dit evenement 
nemen deel aan de grootste wielerronden. 
Gevolgen van topsport zijn oneigenlijke uitbuiting van het menselijk lichaam waar dit niet van 
oorsprong door God voor geschapen is. Tegelijk resulteert topsport in verafgoding van personen, niet 
de sport maar de persoon van de winnaar staat centraal. Mede daarom vindt de fractie van de SGP 
het ongepast om een dergelijk evenement te laten plaatsvinden in Alblasserdam. 
 
Daarnaast is de SGP fractie van mening dat Alblasserdam zich met het binnenhalen van een dergelijk 
grootschalig topsport evenement een te grote broek aanmeet. Dergelijke evenementen zijn eerder van 
Rotterdams of zo mogelijk Dordts kaliber, niet voor de Alblasserdamse schaal en omvang. Ook bij de 
proloog van de ZLM tour betitelde onze voorganger dhr. Boersma dit als een stadse frats die niet past 
bij het karakter van Alblasserdam. Voor het New Energy Tour evenement past dezelfde opvatting. 
 
Ook hechten wij veel waarde aan de afspraak binnen het evenementenbeleid dat geen steun zal 
worden gegeven aan commerciële evenementen vanuit de gemeente. Wij zien dat het college zich 
houdt aan dit beleid, hoewel er alsnog dekking gezocht wordt voor de €16.000,-- aan kosten. 
 
 

 

Ondertekening en naam: 

Namens de SGP fractie 

Corné van Werkhoven 

 

 


